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او گفته با کمک وزارت اقتصاد یک بسته حمایتی مانند معافیت مالیاتی و تسهیلاتی برای کسب و کارهایی که به پلتفرمهایی

داخلی مهاجرت کنند در نظر گرفتهایم.

وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران، 

عیسی زارعپور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات جمهوری اسلامی ایران در حاشیه مراسم افتتاح سایت مرکز کنترل، عملیات
و بهرهبرداری از ماهوارهای سنجشی ایران به نام «خیام» در جمع خبرنگاران از تهیه و تدوین بسته حمایتی برای کسب و

کارهایی که به پلتفرمهایی داخلی مهاجرت کنند خبر داد.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

«برنامهای برای فیلترینگ اینستاگرام نداشتیم و نداریم. ما یک برنامه برای کسب و کارهایی که به پلتفرمهایی داخلی مهاجرت
کنند در نظر گرفتهایم و با کمک وزارت اقتصاد یک بسته حمایتی مانند معافیت مالیاتی و تسهیلاتی از این قبیل برای آنها

پیشبینی شده است.»

زارع پور افزود:

«دو روز است که محدودیتی درباره اینترنت در کشور نداریم و فقط همان پلتفرمها مسدود هستند.»

او در پاسخ به این پرسش که آیا اینستاگرام دیگر برنمیگردد گفت:

«فعلا تصمیمی در این باره گرفته نشده است.»

 

[1] فضای مجازیبرچسب ها: 
[2] فیلترینگ
[3] اعتراض

[4] حجاب
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